
 آرمان ملی: تیم ملی فوتبال کشورمان در اولین دیدار 
از مسابقات مقدماتی جام جهانی 2026 و مقدماتی جام 
ملت های آسیا 2027 امروز به مصاف هنگ کنگ می رود. 

  پیش بازی 
مسابقات مقدماتی جام جهانی 2026 و مقدماتی جام 
ملت های آسیا 2027 عربستان برای تیم ملی فوتبال 
کشورمان از روز پنجشنبه آغاز می شود. تیم ملی ما در این 
مسابقات در گروه E با تیم های ازبکستان، ترکمنستان 
و هنگ کنگ همگروه است. گروهی که به ظاهرا ساده 
است، اما در فوتبال هیچ تیمی بردش تضمین شده 
نیست و غیرقابل پیش بینی ترین ورزش جهان است. 
وقتی نوجوانان تیم ملی کشورمان برزیل را در جام جهانی 
شکست می دهند، وقتی تیم امید کشورمان در بازی های 
آسیایی مقابل همین تیم امید هنگ کنگ بازنده و از گردونه 
رقابت ها در عین ناباوری حذف می شود، نمی توان این گروه 
را خیلی ساده فرض کرد. البته تیم ملی فوتبال کشورمان 
از برترین قدرت های فوتبال آسیاست و ستارگانی چون 
مهدی طارمی، علیرضا جهانبخش، سردار آزمون، کریم 
انصاری فرد، سعید عزت اللهی، علیرضا بیرانوند، روزبه 
چشمی و... دارد و تیم هنگ کنگ از تیم های درجه دوم 
فوتبال قاره محسوب می شود که برای رسیدن به این 
مرحله بوتان را شکست داده است. تیم ملی فوتبال ایران 
در رده دوم آسیا و بیست و یکم جهان است، اما هنگ کنگ 
که رده بندی فیفا تیم 148 است و پایین تر از تیم هایی 
مثل تاجیکستان، هند، لبنان، ترکمنستان و اندونزی قرار 
دارد. نکته جالب تر اینکه در سایت فیفا نام هنگ کنگ به 
طور مشخص و واضح هنگ کنگ چین! نوشته شده است. 
ملی پوشان کشورمان عصر روز پنجشنبه اولین گام برای 
رسیدن به جام جهانی 2026 را برمی دارند مسابقاتی که 
قرار است برای نخستین مرتبه در سه کشور آمریکا، کانادا 

و مکزیک برگزار شود. 
  قلعه نویی چه گفت

امیر قلعه نویی، سرمربی تیم ملی فوتبال ایران در 
نشست خبری پیش از بازی مقابل هنگ کنگ در انتخابی 
جام جهانی 2026 اظهار کرد: قبل از هر چیز از شیربچه های 
نوجوان تشکر می کنم که با بازی خوبشان حماسه آفریدند 
و حتی باخت شان برابر انگلیس هم غیرتمندانه بود. از 
کادرفنی و آقای عبدی هم تشکر می کنم. به تیم هنگ 

کنگ و آقای اندرسن خوش آمد می گویم. درست است 
که هنگ کنگ در رده 1۵0 فیفاست اما در رده های پایه 
سرمایه گذاری کرده اند. او ادامه داد: بازیکنان هنگ کنگ 
دفاع فشرده را خیلی خوب انجام می دهند و در ضدحمله 
هم خیلی قوی هستند. در بازی هایی که آنالیز کردیم 
دیدیم روی ضربات کاشته خوب کار می کنند. سه لژیونر 
و ۵ بازیکن دورگه دارند. ما دیروز به صورت نصف و نیمه 
تمرین تاکتیکی کردیم. مجبور شدیم لژیونرها را به دلیل 
خستگی کم کنیم. باید کارمان را که از روز پنجشنبه آغاز 
می شود با قدرت پیش ببریم. باید هم برای جام ملت ها و 
جام جهانی کارمان را خوب آغاز کنیم. به این بازی به چشم 
یک بازی مهم نگاه می کنیم و با تمام وجود این بازی را انجام 
می دهیم. قلعه نویی درباره انتظارات از تیم ملی با حضور او 
گفت: مهم ترین کاری که داشتیم برای تیم بوده تا مجموعه 
را یکدل کنیم. مجموعه یکدل موفق می شود. خیلی از 

تیم ها یکدل نیستند و موفق نمی شوند. 
  نظر آزمون 

سردار آزمون، مهاجم تیم ملی فوتبال ایران در نشست 
خبری پیش از بازی با هنگ کنگ در انتخابی جام جهانی 
2026 اظهار کرد: نسبتا بازی سختی خواهد بود چون 
می خواهند دفاع فشرده انجام دهند و شاید کار را سخت 
کند. اگر چیزی را که کادر فنی می خواهد انجام بدهیم 
کار آسان می شود. او ادامه داد: امیدواریم روز پنجشنبه 
سه امتیاز را بگیریم تا اولین بازی را با برد جشن بگیریم. 
جا دارد به تیم ملی نوجوانان هم تبریک بگویم که کاری 
کردند کارستان. همه ما پشت بازیکنان نوجوان هستیم 
و امیدواریم در آینده نتایج خوبی بگیرند و مایه افتخار ما 
شوند. با توجه به 48 تیمی شدن جام جهانی خیلی ها انتظار 
دارند که تیم ملی ایران جزو 16 تیم برتر جهان باشد. سردار 
آزمون در این خصوص گفت: در بازی های پایه و بازیکنان 
بزرگسال فرق بسیاری وجود دارد چون تجربه بیشتری 
داریم شاید برتر باشیم ولی مغرور نمی شویم و باید در زمین 
نشان دهیم. اسم ها در زمین کاری انجام نمی دهند و باید 
تلاش کنیم. این وظیفه ماست که بهترین ها را انجام دهیم. 
برابر افغانستان، ژاپن و حتی هنگ کنگ با آمادگی به زمین 

می رویم و مهم ترین چیز برای ما کسب برد است. 
  صحبت حریف

یورن اندرسن، سرمربی تیم ملی فوتبال هنگ کنگ 

در نشست خبری پیش از دیدار تیمش برابر ایران در 
رقابت های انتخلبی جام جهانی 2026 اظهار کرد: ما از 
هنگ کنگ می آییم و رنکینگ ایران 26 است و ما 1۵0 
هستیم. 40 سال سابقه حضور در فوتبال حرفه ای را به 
عنوان بازیکن و سرمربی دارم که بیشتر آن در آلمان بوده 
است. در مرحله اول از فدراسیون فوتبال ایران انتظار 
احترام داریم. او ادامه داد: ما برای بازی مقدماتی با ایران 
می خواستیم دو جلسه تمرینی برگزار کنیم ولی دیروز 
در زمینی تمرین کردیم )زمین تمرین راه آهن( که 
نتوانستیم فوتبال بازی کنیم و این دور از احترام است. 
40 سال همان طور که گفتم در فوتبال هستم و تا الان 

زمینی به بدی روز گذشته ندیده ام. 
اندرسن در مورد اینکه برتری قبلی تیم امید هنگ 
کنگ مقابل ایران برای این بازی به آنها انگیزه می دهد؟ 
گفت: همان فاصله ای که اشاره کردم بین تیم های زیر 2۳ 
سال هم وجود دارد. در فوتبال هر چیزی امکان پذیر است 
و سعی می کنیم با انگیزه و تاکتیک هایی که داریم سعی 
می کنیم بهترین نمایشمان را ارائه کنیم. در فوتبال هر 

چیزی امکان پذیر است. 
  نظر کارشناس 

بیژن طاهری در گفت وگو با فارس، در مورد دیدار 
فردای تیم ملی مقابل هنگ کنگ در مقدماتی جام جهانی 
اظهار داشت: یکی از بهترین تیم های ملی تاریخ را 
داریم. تیمی که ستارگان و لژیونرهای خوبی دارد و 
امیر قلعه نویی سرمربی آن است. مربی که اکنون کاملا 
پخته شده و توانایی های زیادی دارد و می تواند تیم ملی 

کشورمان را قهرمان جام ملت های آسیا کند. 
بنابراین دیدار با تیم هایی مثل هنگ کنگ برای 
ملی پوشان ما خیلی مسأله خاصی نیست و فوتبال ما 
نسبت به آنها بسیار برتر است. وی در مورد اینکه برخی 
می گویند چون سخت افزار و امکانات فوتبال مان مطلوب 
نیست نمی توان به قهرمانی در جام ملت های آسیا فکر 
کرد، گفت: امکانات فوتبال ما همیشه ایده آل نبوده و 
همان زمانی هم که در گذشته قهرمان جام ملت های 
آسیا شدیم بهترین امکانات را در اختیار نداشتیم. آن 
زمان هم آسیا تیم  های قدرتمندی داشت اکنون هم من 
به تیم ملی کشورمان بسیار امیدوارم و می توانیم قهرمان 

آسیا شویم. 
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ایران- هنگ کنگ 

اولین گام برای جام جهانی 

  کوتاه 
فارس: باشگاه پرسپولیس در خصوص احکام اخیر کمیته 
اخلاق فدراسیون فوتبال بیانیه ای صادر کرد که به شرح زیر است: 
»پیرو اعلام احکام کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال در خصوص 
محکومیت؛ باشگاه، مدیر عامل، سرمربی و مدیر تیم فوتبال 
پرسپولیس، ضمن اعتراض به این احکام، از ریاست محترم 
فدراسیون فوتبال تقاضا دارد، این احکام و قوانین مستند فوتبال 
در خصوص همه باشگاه ها اجرا گردد، چراکه تبعیض در این زمینه 
مورد اعتراض واقع خواهد شد. باشگاه پرسپولیس معتقد است؛ 
قانون باید بدور از تبعیض ملاک باشد و قانون، زمانی معتبر، قابل 
پذیرش و قاطع چهره می گشاید که همگان، آن را رعایت کنند. 
وقتی در اجرای قانون تبعیض وجود داشته باشد، قطعا هرج و مرج 
و ناهنجاری بیشتر نمایان می شود. از سویی، ادامه، توسعه و اجرای 
برنامه ها، طرح ها و گسترش فضای سالم جوانمردی، پهلوانی و 
قهرمانی در فضایی شکل واقعی خود را در سطح ورزش و مخصوصا 
فوتبال نشان می دهد که همه با یک چشم و در قالب قانون، 
دیده شوند. باشگاه پرسپولیس بی شک، به قانون، قانون گذاران 
و تصمیم سازانی که بر اجرای به دور از تبعیض باشگاه ها و افراد 
حرکت می کنند، احترام می گذارد و چشم امید داریم که این 
قوانین برای همه به یک شکل، مورد محاسبه و اجرا قرار گیرد. 
باشگاه پرسپولیس، آمادگی خود را برای حمایت از اجرای مطلق 
قانون اعلام می دارد و امیدوار است با مساوات و عدالت و حذف 

حواشی مختلف، مسیر توسعه فوتبال، هموار گردد.« 

بیــن المــلل 
میزان پولی که ارلینگ هالند از زمان پیوستن به منچسترسیتی 
به دست آورده مشخص شد. به گزارش اکسپرس، تابستان گذشته 
هالند با قراردادی به ارزش ۵1 میلیون پوند از بوروسیا دورتموند به 
سیتی پیوست. از آن زمان، بازیکن نروژی رکوردهای زیادی را چپ 
و راست شکسته و رکورد جدیدی در لیگ برتر برای زدن بیشترین 

گل زده در یک فصل به ثبت رساند. 
هالند نقش مهمی در تیمش برای فصل قبل ایفا کرد. سیتی با 
قهرمانی در لیگ برتر، جام حذفی و لیگ قهرمانان اروپا یک سه گانه 
تاریخی را به دست آورد. هالند از زمان کسب این جام ها، علاوه بر 
دستمزد خود پاداش هایی دریافت کرده است که گفته می شود 
۳7۵ هزار پوند در هفته است. گفته می شود که او حقوق پایه ای 
دارد که مطابق با سایر افراد برتر تیم است، اما بندهای پاداش قابل 
توجهی دارد که این حقوق را افزایش می دهد. طبق گزارش سان، 
هالند برای کسب قهرمانی در لیگ برتر و لیگ قهرمانان اروپا 2 
میلیون پوند پاداش دریافت کرد. علاوه بر این، گفته شده است که 
قهرمانی در جام حذفی ۳۵0 هزار پوند اضافی برای هالند به همراه 
داشته است. همین رقم پس از گرفتن کفش طلای لیگ برتر نیز به 
حساب او واریز شده است. ماه گذشته، هالند در رده بندی توپ طلا 
پس از لیونل مسی، اسطوره آرژانتین، دوم شد، اما جایزه گرد مولر 
را که به بهترین مهاجم فصل اعطا می شود به دست آورد. هالند در 
مورد این جایزه گفت: دریافت جایزه گرد مولر افتخار بزرگی است. 
من نمی توانستم تعداد گل هایی را که فصل گذشته زدم به تنهایی 
وارد دروازه حریفان کنم و دوستان و هم تیمی هایم در این زمینه 
خیلی به من کمک کردند. ما هر روز سخت کار می کنیم تا در هر 
بازی و هر رقابتی که در آن بازی می کنیم پیروز شویم و خوشحالم 
که فصل قبل برای اولین بار در تاریخ سیتی را به قهرمانی در لیگ 

قهرمانان رساندیم و لیگ برتر 
و جام حذفی را نیز به دست 

آوردیم.  

قهرمانی تکواندوی ایران در  
جام جهانی کره جنوبی 

ایسنا: تیم ملی تکواندوی ایران در مبارزه 
پایانی مسابقات جام جهانی برابر استرالیا پیروز 
شد و بر روی سکوی قهرمانی ایستاد. در جریان 
رقابت های جام جهانی به میزبانی کره جنوبی 
در سالن »کنیتکس« شهر گویانگ با حضور 96 
تکواندوکار، تیم ملی مردان ایران برابر استرالیا در 
فینال مسابقات با ترکیب میرهاشم حسینی، 
امیرمحمد بخشی و ابوالفضل عباسی در 2 راند 
به برتری دست یافت و به عنوان قهرمانی رسید. 
تیم ملی ایران در نخستین مبارزه کره جنوبی 
را 2 بر یک در راند شماری از پیش رو برداشت 
و سپس با برتری 2 بر صفر در پیکار با برزیل 
به دیدار نهایی صعود کرد. در بخش مردان این 
مسابقات 8 تیم استرالیا، ساحل عاج، مراکش، 
کره جنوبی، برزیل، ایران، چین و مکزیک حضور 
داشتند. هدایت تیم ملی در این رویداد در گروه 
مردان برعهده مجید افلاکی به عنوان سرمربی 
بود. جام جهانی تکواندو به صورت تیمی و با شیوه 
جدید از روز سه شنبه گذشته در کره جنوبی 
آغاز شده، پنجشنبه با برگزاری مسابقات بخش 
ترکیبی با حضور یلدا ولی نژاد، ملیکا میرحسینی، 
میرهاشم حسینی و ابوالفضل عباسی به پایان 

می رسد. 

 منهای فوتبال

پرداخت پاداش کامل به مدال  
آوران ماده های دونفره در هانگژو 
پاداش پای سکو بازی های آسیایی هانگژو در 
سه رشته ای که مدال دونفره داشتند، به صورت 
کامل پرداخت می شود. در بازی های آسیایی 
هانگژو پاداش پای سکو برای ورزشکارانی که در 
ماده های دونفره مدال گرفتند، نصف پرداخت 
شد، اما ورزشکاران درخواست داشتند، پاداش ها 
به صورت کامل پرداخت شود. در جلسه هیات 
اجرایی کمیته ملی المپیک این موضوع مطرح و 
مورد موافقت قرار گرفت که پاداش پای سکو در 
سه رشته قایقرانی تیراندازی و تنیس روی میز که 
مدال دونفره داشتند، به صورت کامل پرداخت 
شود. قرار است ما به التفاوت آن برای ورزشکاران 
واریز شود. علیرضا سهرابیان رئیس فدراسیون 
قایقرانی و عضو هیات اجرایی در گفت وگو با ایسنا 

این خبر را تایید کرد.

 ویـژه

بازی های سخت پرسپولیس باقی مانده است 

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل سپاهان در هفته دهم لیگ برتر 
تن به شکست داد. به نظرم  یک بازی فوق العاده بی رمق از سوی 
پرسپولیس را دیدیم که در خلق موقعیت گل ناموفق بودند. تیمی 
مثل پرسپولیس باید با کار گروهی به گل برسد، در حالی که بازی 
زیاد جالبی را شاهد نبودیم، اما از ابتدای بازی مشخص بود که 
سپاهان برای کسب ۳ امتیاز به میدان آمده است. پرسپولیس برای 
گرفتن مساوی به اصفهان رفته بود. ترکیب اشتباه و تعویض های 
اشتباه تر را شاهد بودیم، در صورتی که تیم یک بر صفر عقب 
است، اما کادرفنی هافبک دفاعی وارد زمین می کند. کادر فنی 
هر هفته اعلام می کند که مهاجم ندارد، وقتی فوروارد ندارید پس 
چرا مهدی عبدی و عیسی آل کثیر را به تیم های دیگر دادید؟ در 
بازی های آخر و دربی آل کثیر عالی بود و گل های مهمی را برای 
پرسپولیس زد. گل محمدی نباید به این راحتی چنین مهاجمی 
را از دست می داد. به هر حال باید خودش جوابگو باشد، چون 
وقتی تیم قهرمان می شود همه می گویند سرمربی خوب عمل 
کرده، هم اکنون نیز در این ناکامی باید پاسخگو باشد. بازیکنان 
را سرمربی جذب کرده است، سیامک نعمتی و کمال کامیابی نیا 
بازیکنان بدی بودند؟ نیمکت پرسپولیس از نظر مهره و ابزار قوی 
نیست و نفرات جایگزین خوبی برای تعویض ها وجود ندارد. 
از طرفی مربیانی که در کنار یحیی گل محمدی حضور دارند، 
ناشناخته هستند. در حالی که پیشکسوتان و شناسنامه های تیم 
بزرگ پرسپولیس، خانه نشین هستند! اما تیم فوتبال استقلال 
هر ۵ مربی شان از بازیکنان و پیشکسوتان شان هستند. اگر 
نفرات و اعضای تیم فوتبال پرسپولیس آپشن قراردادهای شان را 
دریافت می کنند، نوش جان شان و قطعاً حق آنهاست، اما آیا در 
قرارداد های بازیکنان و اعضای کادر فنی نوشته شده است؛ زمانی 
که تیم در 4 بازی ۳ امتیاز گرفت، تنبیهی هم وجود دارد؟ وقتی 
تیم خوب نتیجه نمی گیرد به طور حتم باید درصدی از قرارداد 
بازیکنان و کادرفنی کسر شود. چطور تشویق وجود دارد، تنبیه 
نیست. پرسپولیس 40 میلیون هوادار دارد و انتظارات از این تیم 
محبوب بالاست. هنوز بازی های سخت پرسپولیس باقی مانده 
است و 2 هفته دیگر با النصر در عربستان بازی دارد. تیم بیمار و 

باید به پزشک مراجعه کند تا درمان شود.

فوتبال  تیم  پیشکسوت  ورمزیار،  صادق 
استقلال و کارشناس فوتبال در خصوص عملکرد 
شاگردان نکونام صحبت کرد. وی می گوید 
استقلال همیشه نشان داده که جزو ۳ تیم بالای 

جدول بوده است. 
   نظر شما درباره پیروزی آبی پوشان برابر 

تراکتور در هفته دهم لیگ برتر چیست؟
 به نظرم استقلال ۳ امتیاز خوبی را کسب کرد. 
استقلالی ها در نیمه اول بازی خوبی ارائه کردند 
و تراکتور را تحت تأثیر بازی خود قرار دادند و 
در نیمه دوم با گل زودهنگام خود به طور کلی 
شرایط را به نفع خودشان عوض کردند. آنها بعد از 
گل دوم سعی کردند حفظ نتیجه کنند و با همان 
۳ امتیازی که کسب کرده بودند بازی را به پایان 

ببرند که در این امر موفق بودند. 
    عملکرد تیم تراکتور را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
 تراکتور تیم خوب و پرمهره ای است و نفرات 
خوبی به خصوص در خط هافبک در اختیار 
دارد، اما فکر می کنم در این چند بازی نتایجش 
سینوسی بوده و ۵ برد و ۵ باخت کسب کرده که 
نشان می دهد این تیم از ثبات خوبی برخوردار 
نیست. به نظرم این به شرایط روحی و روانی تیم 
و باشگاه برمی گردد و امیدوارم که تراکتور، این 
تیم پرطرفدار فوتبال  ایران، در شرایط خوب خود 

قرار بگیرد. 
   نظر شما درباره اولین گل بلانکو 

چیست؟
 بلانکو از لحاظ فنی بازیکن خوبی است و در 
همان بازی اولش با پاس رو به جلوی خود نشان 
داد که از شعور فنی بالایی برخوردار است، اما از 
لحاظ بدنی شرایطش ایده آل نبود و کم کم دارد 
به شرایط خوب خود برمی گردد. باشگاه، مربی و 
بازیکنان باید کمکش کنند تا در شرایط خوب 

خود قرار بگیرد. 
 آیا استقلال امسال می تواند قهرمان 

لیگ برتر فوتبال شود؟
استقلال همیشه نشان داده که جزو ۳ تیم 
بالای جدول بوده است و با این شرایط روحی 
که دارد و بازی ها را پیروز می شود، فکر می کنم 
قهرمان شدنش کار سختی نیست، اما امیدوارم 
باشگاه و مدیریت به نکونام کمک کنند تا بتواند 
شرایطش را حفظ کند. استقلال از لحاظ روحی 
و روانی و بدنی یکی از تیم های آماده لیگ است. 
به نظرم اگر با همین شرایط پیش برود به طور 
حتم می تواند در دربی هم برنده شود. بازیکنان 
استقلال از هر  نظر در آمادگی کاملی به سر 
می برند و با یکدیگر هماهنگ هستند و می توانند 
برابر تمام حریفان برنده شوند. باید یک خسته 
نباشید به جواد نکونام بگوییم که توانسته این تیم 
خوب را تا اینجا پیش ببرد. از اینجا به بعد مدیریت 
باشگاه باید به نکونام کمک کند تا بتواند این راه 

درست و منطقی را با موفقیت به پایان برساند. 

مرتضی فنونی زاده 
کارشناس فوتبال 

ورمزیار:
استقلال یکی از 

تیم های آماده
 لیگ است

زهرا  اینچه  درگاهی:  آقای رئیس حالا بگویید؛ گروگانگیر من هستم یا شما؟
 زهرا اینچه درگاهی رئیس سابق فدراسیون 
ژیمناستیک در خصوص وضعیت فعلی این 

فدراسیون با خبرآنلاین صحبت کرد. 
 نکته نگران کننده ای که وجود دارد این 
است که می گویند ژیمناستیک ایران به 
زودی تعلیق می شود. این شایعه به نظر شما 

تا چه اندازه درست است؟
تلاش همه باید این باشد که چنین اتفاقی 
رخ ندهد واین اتفاق مطلوبی نیست، اما من هم 
نمی دانم چه زمانی ممکن است اتفاق بیفتد و 
نمی توان پیش بینی کرد. چیزی که الان مشخص 
است اینکه اخطار اخیری که برای ژیمناستیک 
ایران داده شده به دلیل انباشت بدهی است. به 
دلیل اینکه مسئولان فعلی فدراسیون از سوی 
فدراسیون جهانی به رسمیت شناخته نشده اند، 
امکان تادیه این وجوه را ندارند و به هر حال 
فکر می کنم اصلاح قانونی شرایط فدراسیون 
ژیمناستیک لازم است تا از این اتفاق پیشگیری 
شود. متاسفانه وفق اساسنامه فدراسیون جهانی 
فقط یک ماه فرصت تسویه حساب برای کشوری 
که بدهکار است وجود دارد و بدهی باید ظرف یک 
ماه تسویه شود. در غیر این صورت طبق اساسنامه 
فدراسیون جهانی ژیمناستیک، آن کشور مشمول 

تعلیق خواهد شد. 
مشکل  ژیمناست ها  شرایط  این  با   

لایسنس برای انتخابی المپیک ندارند؟
گرفتن لایسنس به خودی خود شاید مشکلی 
نباشد. مشکل اصلی ما به واسطه داشتن رئیسی 
که آن را به رسمیت نمی شناسند خیلی بزرگ تر 
از گرفتن یک لایسنس است. ما اصلا نمی توانیم 
برای مسابقات ثبت نام کنیم و در قدم بعدی 
اگر قرار باشد در مسابقات شرکت کنیم به 

لایسنس هم نیاز داریم. بنابراین اصل قضیه این 
است که توسط کادر فعلی حاضر در فدراسیون 
نمی توانیم ثبت نام و در مسابقات شرکت کنیم. 
برای کلاس های مربیگری، داوری، کمپ های 
تمرینی و انواع و اقسام فعالیت هایی که می تواند 
سطح علمی مربیان و داوران ما را ارتقا  دهد، 
نمی توانیم ثبت نام و اعزام داشته باشیم. چون از 
طرف فدراسیون نمی توانند مکاتبه ای انجام بدهند. 
همه این ها منجر به عقب ماندن ما می شود. اگر ما 
نتوانیم دانش خود را به روز کنیم و ارتقا بدهیم و در 
مسابقات شرکت کنیم به کجا می رسیم؟ ما حتی 
نمی توانیم بدهی خودمان را تسویه کنیم. به هر 
حال در اعزام های قبلی که در زمان سرپرستی 
و بلاتکلیفی فدراسیون بود، ما ثبت نام ها و سایر 
کارها را می کردیم. البته در فدراسیون جدید، برای 
تسویه حساب اقدام کردند ولی حتی پرداخت پول 

هم از طرف آنها قبول نشد. 
 پس قطعا با ادامه این روند مشکلات 
فدراسیون بیشتر خواهد شد، این طور 

نیست؟
وقتی متولی جدید فدراسیون را به رسمیت 
نمی شناسند طبیعی بود که پولی را هم از او 
قبول نکنند. به نظرم با تداوم این روند، مشکلات 
ژیمناستیک بیشتر خواهد شد و شرایط فعلی 
اصلا مطلوب نیست. یادمان هست فردی که 
در همه مصاحبه هایش از ادبیات غیرورزشی 
»گروگانگیری« استفاده می کرد، حالا بیاید 
و پاسخ بدهد. الان شما خودتان این رشته را 
گروگان نگرفته اید؟ طبق ادبیات خودشان سوال 
کردم تا راحت تر جواب دهند. آیا اصرار به حضور 
غیرقانونی شان که مراجع قانونی داخل کشور هم 
روی آن دست گذاشته اند، »گروگانگیری« نیست؟ 

شمایی که همیشه می گفتید می خواهیم خدمت 
کنیم و از چسبیده ها به صندلی ها نیستیم و اگر 
بدانیم حضورمان لطمه می زند می رویم، امروز چرا 
حرف های خودتان را به یاد نمی آورید و به آن عمل 
نمی کنید؟ اگر کسی بر مسند ریاست فدراسیون 
تکیه کرده باید قادر باشد وظایف رئیس فدراسیون 
را انجام دهد که بخشی از آن اموری است که درباره 
آن صحبت کردیم. اگر نمی توانند وظایف ساده 
رئیس را انجام دهند خودشان بازنگری کنند و اگر 
حضورشان تا این حد غیرقانونی است که به همه 
فعالیت های بین المللی لطمه زده، من فکر می کنم 
تامل و تاخیر در ترک کرسی نشاندهنده این است 
که فقط دنبال کرسی بوده اند و ژیمناستیک 

برایشان اهمیتی ندارد. 
 هنوز هم شما می توانید ثبت نام ها را 

انجام بدهید؟
در این خصوص، من بارها حسن نیتم را 
نشان داده ام. با اینکه وظیفه ام نبود ولی در دوره 
سرپرستی بدون اینکه اعتراضی کنم ثبت نام ها 
را انجام می دادم. از وقتی که انتخابات ریاست 
فدراسیون با آن وضعیت غیرقانونی و زیر پا 
گذاشتن قوانین انجام شد و یک نفر خودش 
را رئیس معرفی کرد، اجازه دادم خودشان، 
فعالیت های خودشان را انجام دهند. اینکه در 
این فعالیت ها ناتوان هستند و بارها با ادبیات 
مطالبه گرانه و حمله به افرادی که تعهدی به 
آن ها ندارند، کارهایشان را از آن ها بخواهند، 
شرایط جالبی نیست. کدام رئیس فدراسیون 
وقتی به ریاست می رسد از رئیس قبلی می خواهد 
وظایفش را انجام دهد ولی فرد دیگری همچنان 
روی صندلی ریاست بنشیند؟ توقعات نابجا، 
عجیب و تازه ای است. لایسنسی که برای بازی های 

آسیایی گرفتیم نشان دهنده حسن نیت بود. ثبت 
نام مرحله اولی که برای سهمیه المپیک انجام 
شده، وظیفه من نیست. اگر انجام می دهم فراتر 
از هر تعریفی است. ایشان هم اگر به ژیمناستیک 
دارم،  تردید  آن  در  که  هستند  علاقه مند 
می توانند این صندلی که باعث بلاک فدراسیون 

ژیمناستیک شده را ترک کنند. 
 آرش فرهادیان گفته بود با قاضی پرونده 
که انتخابات را باطل اعلام کرده صحبت کرده 
است. قرار است اتفاق جدیدی در خصوص 
این مسأله از سوی دیوان بیفتد؟ با وزیر 

جدید ورزش در این صحبت کرده اید؟
دراین مدت با مسئولین ارشد ورزش، بی ارتباط 
نبودیم، ابطال انتخابات را طبیعتا ما نمی توانیم 
اعلام کنیم، ما هم مثل شما منتظریم که اعلام 
بشود. به هر حال وقتی نهادهای نظارتی داخلی 
روی آن دست گذاشته اند توقع می رود که در 
مسیر ابطال اقدامات صورت گیرد. درست است 
که رای اولیه صادر شده اما به نظر من این رای 
بسیار قوی است و امیدواریم اگر به تجدیدنظر 
هم می رود دادگاه تجدید نظر خیلی سریع رای را 
صادر کند و انتخابات باطل شود، چراکه این ابطال 
باعث می شود ما شرایط بین المللی مان بهبود پیدا 
کند. می دانید که فدراسیون جهانی از اول هم 
این انتخابات را نپذیرفته و مجموع این اتفاقات 
نشان دهنده این است که ما با یک انتخابات غیر 
قانونی روبه رو بوده ایم. این انتخابات حتی یک 
صورت جلسه امضا شده ندارد و به رغم این برای 
این فرد ابلاغ صادر شده، از نظر من و قانون، این 
ابلاغ ایراد دارد و خود می تواند جزو تخلفات باشد، 
چراکه بدون صورت جلسه ابلاغ صادر شده است. 

امیدواریم نهادهای نظارتی پیگیری کنند. 


